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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 07.08.2019 

Číslo: 2717/2019/ORRUPZP-29028 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 
 e-mail: barbora.kovacova@vucke.sk  

 Telefón: 055/6196 658  

 Mobil: 0948 640 017 

 

ZÁPISNICA 

z 9. rokovania Komisie regionálneho rozvoja  

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 07.08.2019 

 

PROGRAM ROKOVANIA 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Doplnenie Správy o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra 

Košického samosprávneho kraja na základe uznesenia č. 222/2019 z 24. júna 2019 

3. Indikatívny zoznam investičných akcií financovaných z úveru od Európskej 

investičnej banky 

4. Zmena doby čerpania úveru od Európskej investičnej banky 

5. Nadobudnutie obchodného podielu GeoSurvey, s r. o. 

6. II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2019 

7. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019 

8. Informácia o poskytnutých dotáciách do 3 300 € v zmysle § 5 ods. 5 Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií 

v znení neskorších zmien a doplnkov 

9. Schválenie spolufinancovania projektu z operačného programu Efektívna  verejná 

správa, Špecifický cieľ 1.1 

10. Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  č. 565/2017 

zo dňa 23. októbra 2017 s názvom: „Schválenie financovania projektu Kreatívneho 

centra Košického kraja v rámci IROP“ 

11. 1. etapa protikorupčných opatrení 

a) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

o organizácii referenda Košického samosprávneho kraja  

b) Etický kódex volených predstaviteľov Košického samosprávneho kraja 

c) Etický kódex pre zriaďovateľské organizácie Košického samosprávneho kraja 

d) Štatút Rady pre etiku volených predstaviteľov Košického samosprávneho kraja 

e) Štatút Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

12. Zásady a postup pre udeľovanie verejných ocenení Košického samosprávneho kraja 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 

Vyjadrenie: Rokovania komisie začalo 12:40. Podpredseda komisie privítal všetkých členov 

a pozvaných hostí, ospravedlnil predsedu komisie, že sa nemohol zúčastniť a informoval 

prítomných o jeho poverení viesť komisiu regionálneho rozvoja. Následne podpredseda 

komisie:  
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 konštatoval, že na rokovaní bolo prítomných 17 z 25 členov, a teda komisia je 

uznášaniaschopná.  

 Informoval členov komisie o úprave názvov bodov 4,5,11c) a 11d) na základe 

informácie z organizačného oddelenia. 

 Informoval o doplnení materiálov k bodu č. 2 programu, ktoré boli zverejnené na 

digitálnom zastupiteľstve a zaslané tajomníčkou komisie regionálneho rozvoja 

 Navrhol zmenu programu rokovania komisie z dôvodu prekrývania sa komisie 

regionálneho rozvoja a sociálnej komisie. Členovia komisie zmenu programu 

jednohlasne schválili – bod 5,9 a 10 programu boli presunuté za pod 12. Číslovanie 

ostatných bodov sa posúva.  

 

Uznesenie č. 24/2019: 

Komisia schválila program rokovania vrátane navrhovaných zmien.  

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 2  

Doplnenie Správy o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra 

Košického samosprávneho kraja na základe uznesenia č. 222/2019 z 24. júna 2019 

Vyjadrenie:  

Ing. Pavol Pangrác, vedúci referátu všeobecnej kontroly a kontroly majetku, vysvetlil 

Doplnenie Správy o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra Košického 

samosprávneho kraja na základe uznesenia č. 222/2019 z 24. júna 2019. 

Diskusia: 

K materiálu neboli pripomienky 

(Medzitým prišiel 1 člen komisie – 18 prítomných) 

Uznesenie č. 25/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 3  

Indikatívny zoznam investičných akcií financovaných z úveru od Európskej investičnej 

banky 

Vyjadrenie: Ing. Viera Dulinová, projektová manažérka z odboru projektov a investícií, 

informovala o zmenách podmienok čerpania úveru z Európskej investičnej banky (EIB). 

Súčasťou podmienok poskytnutia úveru je aj využitie iných zdrojov financovania ako je 

samotný úver od EIB, ako napríklad Energy Performance Contract (EPC) alebo cez Public 

Private Partnership (PPP): Doplnený indikatívny zoznam financovaných aktivít z EIB je 

uvedený v dôvodovej správe. Zároveň informovala o problémoch, ktoré sa vyskytli pri 

realizácii jednotlivých projektov, čo spôsobí predĺženie ich implementácie.  
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Diskusia: 

V rámci diskusie Ing. Bečarik položil otázku či sa financovanie z EIB týka aj ciest č. 547 

a 543. Ing. Viera Dulinová, informovala, že spomínané cesty sú financované z IROP a 

nespadajú pod financovanie EIB.  

 

Uznesenie č. 26/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4  

Zmena doby čerpania úveru a konečnej splatnosti od Európskej investičnej banky. 

Vyjadrenie: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií, nadviazal na 

predchádzajúci bod programu a informoval prítomných, že zo spomínaných problémov, ktoré 

sa vyskytli pri realizácii jednotlivých projektov, požiadame EIB o posunutie konečného 

termínu čerpania úveru (do 31. decembra 2022) a  o posunutie konečného termínu realizácie 

projektov (do 31. decembra 2023). Súčasťou dodatku k zmluve bude aj zrušenie limitu pre 

objem tranže pri revízii úroku a vypustenie konkrétneho a jednotného termínu.  

Diskusia: 

Michal Rečka konštatoval, že posunutie doby čerpania úveru z EIB, vedie k automatickému 

predĺženiu projektov, keďže jednotlivé projekty nebudú nútené k dodržiavaniu pôvodných 

termínov. Podľa jeho vyjadrenia už 3 rok prebieha diskusia na tému nákupu strojov 

a zariadení určených na úpravu vozovky (napr. orezávačka). JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, 

informoval členov komisie, že podával návrh, aby sa pre správu ciest zakúpilo zariadenie na 

orezávanie. O vyjadrení k požiadavke nedostal spätnú väzbu.  

 

Úloha tajomníčky komisie – zistiť, či takáto požiadavka bola podaná.  

Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu, upozornila členov komisie, že 

predmetom tohto bodu je nákup zariadení a strojov, súvisiacich s rekonštrukciou ciest a teda 

stroje a zariadenia určené na úpravu ciest nie sú oprávnené. Ing. Jozef Horváth konštatoval, že 

v takomto prípade je potrebné hľadať iné riešenia.  

(Medzitým prišiel 1 člen komisie – 19 prítomných) 

 

Podpredseda komisie, Ing. Pavol Bečarik, sa informoval či existuje zoznam strojov 

a zariadení – Zoznamom disponuje správa ciest KSK.  

 

Uznesenie č. 27/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 19 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa:      2 

K bodu č. 5 
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2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2019 

Vyjadrenie: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií, informoval o 2. Úprave 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2019, na základe predkladaných materiálov.  

(Medzitým prišiel 1 člen komisie – 20 prítomných) 

 

Diskusia: 

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili Michal Rečka, RNDr. Martin Smrčo, Ing. Jozef 

Horváth, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Mgr. Marek Šterbák bol presun kapitálových 

výdavkov vo výške 2,3 miliónov EUR na realizáciu investičnej akcie Geotermálny vrt 

v Čižaticiach.  

Poslanci konštatovali, že k materiálu chýbajú doplňujúce informácie o samotnej spoločnosti 

GeoSurvey s.r.o., informácie o návratnosti, ekonomická analýza a samotná efektívnosť 

využitia tak vysokej sumy na prieskum a následnú realizáciu vrtu. V rámci Košického kraja 

existuje množstvo nevyužitých vrtov, v rámci ktorých by bolo možné realizovať podobnú 

aktivitu (Dargov, Borša).  

 

RNDr. Martin Smrčo informoval členov komisie, že disponujú prieskumami. Efektívnejšiu 

alternatívu v tomto prípade predstavuje nerozdeľovať výskumné prieskumy a samotnú 

realizáciu vrtu. Mgr. Marek Šterbák podal doplňujúce informácie k spoločnosti GeoSurvey 

s.r.o., kde sa Košický samosprávny kraj stáva 100% vlastníkom  

 

Ing. Jozef Horváth konštatoval, že nie je proti dobrým veciam, ktoré sa v kraji majú 

realizovať, ale je potrebné si uvedomiť, že v okresoch ako Trebišov, Sobrance, Michalovce 

chýbajú finančné prostriedky na opravu ciest alebo na školstvo, zatiaľ čo 2,3 milióna EUR na 

financovanie vrtu, vieme vyčleniť zo svojho rozpočtu. 

 

Michal Rečka, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský žiadali o koordináciu komisií prebiehajúcich na 

ÚKSK. Najprv mal byť prerokovaní bod  Návrh na bezodplatné nadobudnutie 100% 

obchodného podielu v spoločnosti  GeoSurvey s.r.o, a až následne sa malo pristúpiť 

k schváleniu II. Úpravy rozpočtu KSK v roku 2019.  

 

PhDr. Anna Heribanová sa ospravedlnila členom komisie a konštatovala, že dátum konania 

komisie je určovaný predsedom komisie. Zároveň informovala, že do budúcna si vyhradzuje 

právo kontaktovať predsedov komisií osobne tak aby sa situácia nezopakovala.  

  

Návrh na uznesenie 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu uznesenia.  

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 20 

Za: 9  

Proti: 9 

Zdržal sa:      0  

Nehlasovali: 2 

Návrh neprešiel 

 

K bodu č. 6 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2019 

Vyjadrenie: Vedúci odboru financií, informoval o Plnení rozpočtu Košického samosprávneho 

kraja za 1. polrok 2019.   
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Diskusia: 

K materiálu neboli pripomienky 

 

Uznesenie č. 28/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 20  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 7  

Informácia o poskytnutých dotáciách do 3 300 € v zmysle § 5 ods. 5  Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií 

v znení neskorších zmien a doplnkov 

Vyjadrenie: Vedúci odboru financií, informoval o poskytnutých dotáciách do 3 300 € 

v zmysle § 5 ods. 5  Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 

3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov.  

Diskusia: 

Ing. Pavol Bečarík sa informoval aká výška finančných prostriedkov už bola prerozdelená –

boli prerozdelené ¾ z alokácie, konštatoval  Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo.  

 

Uznesenie č. 29/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 8a)  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o organizácii 

referenda Košického samosprávneho kraja   

Vyjadrenie: PhDr. Anna Heribanová, vedúca organizačného oddelenia informovala o návrhu 

Všeobecne záväzného nariadenia o organizácii referenda Košického samosprávneho kraja, 

ktorý upravuje podrobnosti pri organizácii referenda Košického samosprávneho kraja 

vyhláseného Zastupiteľstvom Košického samosprávneho kraja. 

Diskusia: 

K materiálu neboli pripomienky 

Uznesenie č. 30/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť.  

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 8b)  

Etický kódex volených predstaviteľov Košického samosprávneho kraja  

Vyjadrenie: 

JUDr. Jarmila Zvarová, vedúca právneho oddelenia, predstavila členom komisie Etický kódex 

volených predstaviteľov KSK. Zároveň informovala o pripomienkach z iných komisií, ktoré 

boli zapracované – Zmeny v v bodoch 2.1, 7.3, 9.1, 11.3.   

Diskusia: 

Michal Rečka, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Ing. Pavol Bečarik, Mgr. Tomáš Tkáč 

diskutovali na tému, či ide o zákonnú povinnosť alebo občiansku iniciatívu. Rečka 

informoval, že každý poslanec je viazaný zákonom a sľubom. Tomáš Tkáč privítal a podporil 

túto iniciatívu. JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský konštatoval, že všetci poslanci by si mali byť 

vedomí svojej funkcie a mali by sa podľa toho správať bez ohľadu na existenciu, respektíve 

neexistenciu etického kódexu.  

Uznesenie č. 31/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť.  

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 20 

Za: 18 

Proti: 1 

Zdržal sa: 1 

 

K bodu č. 8c)  

Etický kódex pre organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti  Košického samosprávneho 

kraja – vzor 

Vyjadrenie: Vedúca právneho oddelenia, vysvetlila vzor Etického kódexu pre organizácie  

v zriaďovateľskej pôsobnosti  Košického samosprávneho kraja.   

Diskusia: 

K materiálu neboli pripomienky. 

Uznesenie č. 32/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť.  

Hlasovanie č. 10: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 8d)  

Štatút Rady pre etiku volených predstaviteľov Košického samosprávneho kraja,  jeho 

schválenie a vymenovanie členov rady  

Vyjadrenie: Vedúca právneho oddelenia vysvetlila Štatút Rady pre etiku volených 

predstaviteľov Košického samosprávneho kraja, jeho schválenie a vymenovanie členov rady.  

Diskusia: 

V rámci diskusie Mgr. Anton Medvec položil otázku na ujasnenie postavenia Rady pre etiku, 

na ktorú mu JUDr. Jarmila Zvarová odpovedala.  

 

Uznesenie č. 33/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 



7 

 

Hlasovanie č. 11: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 8e) 

Štatút Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na ochranu verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov  

Vyjadrenie: Vedúca právneho oddelenia vysvetlila Štatút Komisie Zastupiteľstva KSK na 

ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Diskusia: 

K materiálu neboli pripomienky.  

Uznesenie č. 34/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 12: 

Prítomní: 20 

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

(Medzitým prišiel 1 člen komisie – 21 prítomných) 

 

K bodu č. 9  

Zásady a postup pre udeľovanie verejných ocenení Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: 

PhDr. Anna Heribanová, vedúca organizačného oddelenia, vysvetlila Zásady a postup pre 

udeľovanie verejných ocenení KSK, pričom sa zamerala na rozdiely oproti doterajším 

zásadám a postupu.  

Diskusia: 

Mgr. Anton Medvec požiadal o vysvetlenie pojmu ocenenia Čestné občianstvo Košického 

kraja. Tento štatút sa bude udeľovať osobám, ktoré obzvlášť významným spôsobom prispeli k 

rozvoju KSK, obohatili ľudské poznanie vynikajúcimi tvorivými výkonmi a zaslúžili sa o 

rozvoj a priateľstvo medzi národmi a regiónmi, odpovedala vedúca organizačného oddelenia.   

Uznesenie č. 35/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť.  

Hlasovanie č. 13: 

Prítomní: 21 

Za: 21 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 10  

Návrh na bezodplatné nadobudnutie 100% obchodného podielu v spoločnosti  

GeoSurvey s.r.o., Polárna 2/1450,0412 Košice, IČO: 45 

Vyjadrenie:  
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Mgr. Marek Šterbák,  informoval o materiáli ktorý je nevyhnutným krokom k začatiu 

geologického výskumu výskytu zdrojov geotermálnej vody na území Košického 

samosprávneho kraja v prieskumnom území Čižatice.  

Diskusia: 

Ing. Pavol Bečarik sa informoval o hĺbke vrtu, ktorá bude 1 500 – 2 000 m. Členovia komisie 

boli informovaní, na základe otázky pána Michala Rečku, že verejné obstarávanie na 

dodávateľa bude cezhraničné.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, konštatoval, že podľa jeho informácií spoločnosť nemá 

povolenie na ťažbu. Zároveň konštatoval, že na základe údajov z obchodného registra je 

splatených len 1 200 EUR. JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský informoval, že plánuje vystúpiť na 

Zastupiteľstve KSK pokiaľ neobdrží doplňujúce informácie ohľadom spoločnosti 

a návratnosti investície. 

 

Mgr. Marek Šterbák a JUDr. Jarmila Zvarová informovali na základe otázky od JUDr. Beáty 

Zemkovej, že podiel spoločnosti bude prevedený bezodkladne a postavenie konateľov 

spoločnosti sa upraví na základe rozhodnutia valného zhromaždenia.  

 

Ing. Jozef Želinský,  Ing. Jozef Horváth poukázali na skutočnosť že existuje niekoľko vrtov 

napr. Borša, Dargov, Šírava... Čo v prípade, že sa vrt zrealizuje a nakoniec nenájdeme jeho 

využitie?  

 

RNDr. Martin Smrčo informoval poslancov, že sa problematike venuje dlhodobo.  O vrtoch 

v Borši, na Dargove, na Šírave, v Kechneci alebo napríklad v Družstevnej sa vie, len kvalita 

vôd na zámer pripravovaný ÚKSK nie je postačujúca. Vybrané územie Čizatice, disponuje 

vhodnou kvalitou a vysokými hodnotami na širokospektrálne využitie. Zároveň poslanec 

informoval o tom, že je pripravených niekoľko vízií ďalšieho využitia.   

 

Ing. Michal Kravčík, Csc. poznamenal že aj tento prípad je jasným príkladom toho, že ÚKSK 

nemá jasne definovanú stratégiu smerovania.  

Návrh na uznesenie 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 14: 

Prítomní: 21 

Za: 6 

Proti: 1 

Zdržal sa: 14 

Návrh neprešiel. 

 

K bodu č. 11  

Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  č. 565/2017 

zo dňa 23. októbra 2017 s názvom: „Schválenie financovania projektu Kreatívneho 

centra Košického kraja v rámci IROP“ 

Vyjadrenie: 

Ing. Melinda Sasáková, informovala o vyhlásení výzvy a o zmenách, ktoré nastali  

v podmienkach výzvy a sú dôvodom pre aktualizáciu uznesenia.  

Diskusia: 
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Na základe otázky Michala Rečku boli členovia komisie informovaní o tom, že stavebná 

dokumentácia (projektová dokumentácia) rekonštrukcie areálu na Strojárenskej 3 v Košiciach, 

pre účely vybudovania kreatívneho centra nebola spracovaná. Bola spracovaná zatiaľ len 

architektonická štúdia. Dôvodom je posúvanie výzvy a zmeny podmienok, čo by 

predstavovalo zbytočné vynaloženie finančných prostriedkov zo strany kraja. Maximálna 

výška podpory činí 18 miliónov EUR. Ing. Melinda Sasáková, informovala, že túto výšku 

neplánujeme prekročiť.  

(Medzitým odišli 2 členovia komisie – 19 prítomných) 

Uznesenie č. 36/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 15: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 12  

Schválenie spolufinancovania projektu z operačného programu Efektívna  verejná 

správa, Špecifický cieľ 1.1 

Vyjadrenie: 

Ing. Peter Kubičko, vedúci referátu riadenia zmien, informoval o podaní projektu v rámci OP 

Efektívna verejná správa. Výzva Inteligentný a lepší samosprávny kraj zameraná 

na skvalitnenie systémov a optimalizáciu procesov verejnej správy. Členom komisie boli 

prezentované hlavné aktivity a výstupy projektu.  

Diskusia: 

Ing. Michal Kravčík, Csc., poznamenal, že mu chýbajú informácie ohľadom strategických 

rozhodnutí a procesy na Úrade nefungujú. Pripravil materiál  – ako Urobiť systémovú zmenu 

v kraji a požiadal tajomníčku komisie o jeho rozposlanie, keďže nestihne vystúpiť v rámci 

bodu rôzne. Zároveň poznamenal, že k materiálu sa je ochotný stretnúť osobne.  

Úloha pre tajomníčku komisie: Rozposlať materiál členom komisie 

(Medzitým odišli 3 členovia komisie – 16 prítomných) 

Ing. Peter Kubičko na základe otázky JUDr. Tímei  Sotákovej, vymenoval viacero 

spoločností, s ktorými spolupracujú pri príprave metodiky, jednou z nich bola aj spomínaná 

Ernst & Young. 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, skonštatoval že pripravujeme koncepciu na koncepciu a téma 

PHSR, je stále neukončená. Podľa jeho slov nemá kraj vyhodnotené PHSR od roku 2017.  

(Medzitým odišiel 1 člen komisie – 15 prítomných) 

Uznesenie č. 37/2019: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
 

Hlasovanie č. 16: 

Prítomní: 15 

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 

Rôzne 
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JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, poukázal na problém U. S. STEEL Košice, kde hrozí 

odstavenie prevádzky. Odstávka by spôsobila, že o prácu príde 2 500 osôb. Ak by takáto 

situácia nastala, bude to mať dopad na celý kraj.  

 

Požiadavka: JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský žiada Košický samosprávny kraj, aby sa začal 

zaoberať možnými dopadmi recesie U. S. STEEL Košice.   

(Medzitým odišli 4 členovia komisie – 11 prítomných - komisia nebola uznášania schopná) 

 

Ing. František Petro sa informoval o platforme na podporu lokálnych produktov, ktorá bola 

prezentovaná na výjazdovej komisii v Technicome, Ing. Františkom Jankem z Technickej 

Univerzity.   

 

Tajomníčka komisie informovala, že Technická univerzita spracovala správu pre vedenie 

Úradu KSK ohľadom financovania platformy. K platforme budú prebiehať ďalšie rokovania.   

 

Úloha pre tajomníčku komisie: informovať Ing. Františka Petra v prípade nových skutočností 

k platforme na podporu lokálnych produktov.  

Kontrola plnenia požiadaviek a uznesení z predchádzajúcich komisií 

 

2)Rámcová obsahová náplň zasadnutí zastupiteľstva na II. polrok 2019 

V rámci diskusie k materiálu sa Ing. Horváth pýtal na projekt Agrokuhy, kde požiadal, aby 

bola členom komisie zaslaná správa o projekte.  

 

Z programu 13. zasadnutia zastupiteľstva bol vypustení bod: „Informatívna správa o 

implementácii Memoranda o spolupráci pri vytvorení modelovej farmy na pestovanie zeleniny 

v bio kvalite na území Košického samosprávneho kraja“. Členovia komisie budú informovaní 

pri prekladaní materiálu v nasledujúcich zastupiteľstvách.  

 

K bodu „Rôzne“  

V rámci diskusie k plneniu uznesení zastupiteľstva 163/2019 a 185/2019, ktoré boli 

prezentované na komisii z dôvodu, že návrhy vychádzali od člena komisie regionálneho 

rozvoja, komisia diskutovala o občasnom probléme s dostupnosťou materiálov, kde nie vždy 

prístupové heslá fungujú.  Komisia uznesením č. 23 odporúča vedeniu KSK, aby materiály do 

zastupiteľstva sa zverejnili na web stránke Košického samosprávneho kraja s poznámkou, že 

materiál neprešiel rokovaním v komisiách  

 

Požiadavku evidujeme a zostáva v riešení.  

 

K bodu č. 14 

Záver 

Podpredseda komisie na záver poďakoval za účasť a ukončil rokovanie. Rokovanie komisie 

bolo ukončené o 15:05.  

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Barbora Kováčová 

  tajomníčka komisie 

...................................................... 

Ing. Pavol Bečarik  

Podpredseda komisie 
 


